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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 07.12.2020 

MØDESTED: Virtuelt KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 20/1905 

DELTAGERE: 
Gitte Asmussen, Lars Hein, Jannie Jensen, Mathilde Schwartz, 
Nikoline Ulsig, Mette Larsson, Rasmus Schlüter, Lucas 
Christensen, og Susanne Frøkjær 

 

AFBUD: Tina Eggert, Nellie Goldbæk Louv, Almas Krarup Henriette 
Andersen,    

MØDENR.: 8-2020  

 

1. Godkendelse af referat nr. 7-2020 
Skydes til næste møde som forhåbentligt ikke er virtuelt 

2. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen er godkendt 

3. Orientering 
-  status på skolegården ( bilag udsendt i dag ). 
Bilaget er oplægget til Per Trudslev. Det beskriver processen og hvilke emner, som er tænkt ind i 
skolegården. Der er ønsker både til drenge- og pigeaktiviteter. 
Skolebestyrelsen bakker op om ønskerne. 
-  status på Corona: 
De sidste 2 uger har vi ikke sendt elever hjem på grund af Corona. 
I morges blev nogle få hjemsendt på baggrund af smitteopsporing i den nærmeste kreds. 
Vi har afholdt virtuelt lærermøde, hvor situationen blev drøftet. Fra onsdag den 9.12. 2020 bliver 5. – 
9. klasserne hjemsendt til fjernundervisning. 
Der er skoleledermøde tirsdag formiddag, hvor de seneste restriktioner bliver klarlagt. 
 

4. Undervisningsmiljøvurdering 
Der er ikke noget nyt i den, men Gitte har sat resultaterne op på en mere overskuelig måde, så det 
kan læses på hjemmesiden. 
 

5. Orientering fra: 
Elevrådet: stadig i gang med elevhåndbogen. Der har været elevrådsdag, hvor Michael fra 
ungdomsskolen holdt oplæg omkring elevrådets medbestemmelse og indflydelsesområder. 
Elevrådet skal have en bestyrelse, som skal mødes oftere end hele elevrådet, og der skal skrives en 
artikel til lokalavisen om, hvad elevrådet beskæftiger sig med.  
Planen er at inddrage det lille elevråd på sigt. 
Medarbejderrepræsentanter: Vi er ved at gøre os klar til endnu en omstilling, når vi får de nye 
retningslinjer fra onsdag den 9.12. Vi er udmattede, vi skal hele tiden omstille undervisningen. Det er 
ikke nemt, og vi glæder os til en større stabilitet. Vi er i mål med alle skole – hjemsamtalerne 
heldigvis. 
 
Formanden / forældrebestyrelsen: Nellie har deltaget i FRO-møde, hvor det handlede om Corona. 
Ros til SFO personalet, de er smilende, imødekommende og søde til at fortælle forældrene om 
børnenes dag. Det er godt med planerne for SFO-en, kommunikationsstrategien er super god. 
 
Skoleledelsen: SFO-en er ved at dele sig op så godt det kan lade sig gøre indenfor SFO-ens 
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rammer. Der er ved at blive skrevet handleplaner på børnene. Dorthe har opsagt sin stilling, og der 
bliver slået en stilling op i denne uge. Der er generelt god energi i SFO-en. 
Områdeleder Rikke har opsagt sin stilling, og stillingen bliver slået op snarest. 
Den ”næsten” ansatte lærer til 3. årgang har trukket sig, og stillingen er genopslået. 
Kommunen har formuleret en IT-strategi, som kommer på dagsordenen i januar måned. 

6. Eventuelt 
Lars har taget trafikproblematikken omkring Skottegårdsskolen op i teknisk forvaltning, og de vil 
gerne komme ud på skolen og tale om de trafikale udfordringer. Det kommer på dagsordenen 
senere. 
Forhallen er blevet ryddet, der står ikke længere containere og affald. Tirsdag kommer der en stor 
container, så der kan blive smidt store ting ud! 

7. Lukket dagsordenpunkt 


